
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ KOMISE

Termín: 5.3.2025
Místo: zasedací místnost radnice MČ Brno-Líšeň

Přítomní členové:
RNDr. Josef Novák, Iveta Kolářová, Bc. Alena Pokorná, Hana Sosíková, Mgr. Bc. Tomáš Anderle, MBA, LL.M.,
Ing. Bronislav Horák-18.00, Mgr. Tomáš Jager, Mgr. Dalibor Leviček, MBA, Bc. Petr Šikula, DiS.
Nepřítomní členové: -—
Hosté: p. místostarostka Mgr. Alena Stejskalová

Program:
1. Zahájení a schválení programu, prezenční listina
2. Financování nepedagogických pracovníků (NPP) a ostatních neinvestičních výdajů (ONIV) zřizovatelem 

líšeňských MŠ a ZŠ (MČ Brno-Líšeň) - další informace
3. Informace z ÚMČ o aktuálním stavu školství v Líšni - p. místostarostka Stejskalová:

- opravy, investice, opravy školních hřišť, - změna ředitele ZŠ Holzova
- OMC-ochrana měkkých cílů (kamerový systém), - FVE
- Pravidla pro dotace

4. OŠML MMB - ocenění pedagogických pracovníků u příležitosti Dne učitelů = jednotlivé školy
5. MŠMT - výsledky žáků v Přijímačkách nanečisto
6. Diskuze + termíny jednání na 2. pololetí 2025
7. Závěr

Ad 1. Zahájení a schválení programu, prezenční listina
Schůzi zahájil a řídil předseda komise Josef Novák.
Hlasování o schválení programu: přítomno: 8 pro: 8

Ad 2. Financování nepedagogických pracovníků (NPP) a ostatních neinvestičních výdajů (ONIV) zřizovatelem
- Financování nepedagogických zaměstnanců ve školství zřizovatelem (MČ Brno-Líšeň) - je velmi nejasné, do konce 

března (třetí čtení ve Sněmovně) bude jasné financování (RUD nebo státní rozpočet)
- v rozpočtu škol jsou finanční prostředky na NPP a ONIV pouze na období 1/2025-8/2025, dále bude zřejmě 

financovat MŠMT - doplatí finanční prostředky na období 9/2025-12/2025
- financování specializovaných činností - školní psycholog, školní speciální pedagog v roce 2025 (zajištěno

ve stejné výši jako v roce 2024, kdy byly tyto pozice financovány z programu OP JAK) - školy nárokovaly tyto 
finanční prostředky ve Finanční rozvaze - přišel zvláštní rozpočet

Ad 3. Informace z ÚMČ o aktuálním stavu školství v Líšni - p. místostarostka Stejskalová podala informace:
- opravy, investice, opravy školních hřišť - rozpočet MČ má kromě neinvestičních příspěvků pro školy také finanční 

prostředky na opravy školních hřišť (ZŠ Horníkova a ZŠ Novolíšeňská)
- změna ředitele ZŠ Holzova - bylo vyhlášeno výběrové řízení, nástup nového ředitele/ky od 1.8.2025 (na vlastní 

žádost odchází dosavadní ředitel Mgr. Stanislav Holubář-bude nadále působit na ZŠ Holzova)
- ochrana měkkých cílů (OMC-kamerový systém na všech MŠ a ZŠ) - MČ vybaví všechny školy kamerovým 

systémem - za tím účelem probíhá monitoring potřeb jednotlivých škol pod dohledem odborné firmy
- FVE - MČ financovala na 3 ZŠ (ZŠ Holzova je ještě v jednání), na 4 MŠ proběhne instalace FVE v rámci projektu

SAKO Solar (bude mít v pronájmu střechy MŠ)
- MŠ Michalova-přístavba -MŠ se vrátila do vlastních prostor, ale nelze využívat přístavbu (mnoho nedostatků) - 

kolaudace a slavnostní otevření přístavby proběhne 7.5. v 15.00 (členové školské komise jsou zváni)
- Žákovské zastupitelstvo - 11.3. proběhlo další jednání na ÚMČ (byla přibrána také ZŠ Akademia), školy se 

dohodly, že dne 24.5. v rámci Farmářských trhů uspořádají akci Bazárek neboli jarmark všech 4 základních škol, 
jehož výtěžek půjde na dobročinné účely (Lamacentrum), ŽP ve školách zorganizují akce a aktivity na získání zboží 
a výrobků na Bazárek



- Pravidla pro dotace - probíhají jednání a diskuse o změně, pokud má někdo nějaké připomínky nebo náměty 
k diskusi či změně pravidel, nechť kontaktuje paní místostarostku

Ad 4. Ocenění pedagogických pracovníků u příležitostí Dne učitelů - OŠML MMB - termín odeslání návrhů 14.2.
OŠML MMB požádal o zaslání nominací na ocenění Učitel roku 2025 udělované pedagogickým pracovníkům škol 
zřizovaných Statutárním městem Brnem u příležitosti Dne učitelů.
Návrhy na ocenění mohou do 14. února podávat na OŠML ředitelé škol, členové školských rad, městské části 
a členové Komise výchovy a vzdělávání RMB.
MČ Brno-Líšeň tuto možnost delegovala na jednotlivé školy:
ZŠ Holzova - Irena Písková Dvořáková 
ZŠ Horníkova - Martina Nakládalová 
ZŠ Masarova - Spolek rodičů měl nominovat
ZŠ Novolíšeňská - Svatava Homolková, Iveta Dyková, Alena Pleskačová

Ad 5. MŠMT - výsledky žáků v Přijímačkách nanečisto
Zúčastnily se všechny ZŠ v Líšni - výsledky byly průměrné, především matematika se jevila jako těžká zkouška.
Ale určitě to byl dobrý test (ne)připravenosti žáků na přijímací zkoušky na SŠ.

Ad 6. Diskuse + termíny jednání na 2. pololetí 2025
Diskuse probíhala ke všem bodům programu.
Termíny: 10.9., 8.10., 5.11., 3.12.

Ad 7.Závěr
Jednání bylo ukončeno v 18.45 hodin.
Příští schůze je naplánována na 2.4.2025 -17.30 v zasedací místnosti ÚMČ Brno-Líšeň
Zapsal: RNDr. Josef Novák

PREZENČNÍ LISTINA JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ KOMISE RADY MČ Brno-Líšeň - 5.3.2025

Titul Jméno Příjmení Podpis

RNDr. Josef Novák

Iveta Kolářová

Bc. Alena Pokorná

Hana Sosíková

Mgr. Bc. MBA LL.M. Tomáš Anderle

Ing. Bronislav Horák

Mgr. Tomáš Jager

Mgr. MBA Dalibor Leviček

Bc. DiS. Petr Šikula

HOSTÉ

Titul Jméno Příjmení Podpis

Mgr. Alena Stejskalová


